
Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F 

 

Torsdag den 10. december 2020 kl. 19.00 
 

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Martin Klindtworth (floorball), Niels Larsen (kasserer), 
Anders T. Jensen (fodbold), Anders Kristiansen (gymnastik), Laila Andreasen (håndbold), Søren 
Nielsen (Idræt om dagen), Trine Ramsing (tennis), Annemette Jæger (Fest & Ide), Frede Neder-
gaard (billard), Anne Scharstein (sekretær) 
 
Fraværende med afbud: Ingen  
 
 

 Dagsorden Bemærkninger 

1.  Godkendelse af 
referat 

Godkendt. 

2.  Orientering Peter sender løbende informationer ud på mail. 
 
I forhold til de nyeste Corona-restriktioner drøftede bestyrelsen, 
om det bør medføre ændrede restriktioner i GLIF.  
 
Der blev besluttet, at alle aktiviteter fortsætter uændret frem til 
18. december, hvor hallen lukker ned frem til 4. januar 2021.  
 
Peter skriver et opslag på Facebook om, at vi følger de gældende 
restriktioner og har forståelse for afbud på holdene – både fra 
medlemmer og trænere. 
 

3.  Økonomi Niels oplyste, at der pr. 10. december er et overskud på 25.000 
kr. 

4.  Nyt fra udval-
gene 

Idræt om dagen: Intet nyt – holder Corona-pause. 
 
Floorball: Intet nyt - Corona-træner 
 
Håndbold: Børneholdene spiller lidt, men der er mange aflysnin-
ger som følge af Corona. 
 
Billard: Hyggespiller og afholder en smule arrangementer og tur-
neringskampe. Det sociale har stor betydning for medlemmerne. 
 
Fest & Ide: Annemette oplyste, at de fra DGI har modtaget øko-
nomisk støtte på kr. 4.300 vedr. det aflyste julehalbal (søgte om 
kr. 12.000). 
 
Kandis er aflyst og der er betalt 15% af honoraret som kontrakten 
foreskriver. Det forventes, at der kan søges refusionsmidler ved 
den nye hjælpepulje efter 1. januar 2021.  
 
Tennis: Intet nyt. 
 
Gymnastik: Intet nyt 
 



Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F 

 

Næste bestyrelsesmøde: onsdag den 13. januar 2021 kl. 19.00 (FU kl. 18.30) 

 
Referent 
Anne Scharstein 

Fodbold: Har sidste træning fredag – har kørt meget stille den 
sidste tid med enkelte kampe. 
 

5. Gørding.dk – 
opdatering 
GLIF.dk 

Intet nyt – fokuspunkt i 2021. 

6. Budget 2021 Alle udvalgsbudgetter blev gennemgået. 

Der budgetteres ikke med afholdelse af arrangementer frem til 
sommer, hvilket medfører færre indtægter. Resultatet for det 
samlede budget 2021 ender derfor med et underskud på kr. 
38.834. 

7. Multibanen Etablering af multibanen er i gang og forventes afsluttet inden jul. 

Selve banen forventes opsat i uge 51, hvorefter kunstgræs an-
lægges. 

Indkøb af bænke afventer kendt restbeløb. 

Med hensyn til forsikring kan der ikke tegnes forsikring mod hær-
værk, men kun mod brand. 
 
Mulighed for kameraovervågning blev drøftet. 

8. Udvalg til hjæl-
pere 

Udvalg bestående af Peter, Annemette og Anne er nedsat. Der ar-
bejdes videre med ideen om, at elever på Gørding Skole kan tjene 
penge til deres studietur i 9. klasse ved at være hjælpere, sam-
men med deres forældre, ved GLIFs arrangementer, dvs Forårs-
fest, Julefrokost og Julehalbal samt Kandisfest, når GLIF står for 
arrangementet. 

8. Evt Bestyrelsen aftalte, at der skal udarbejdes et årshjul, så det er ty-
deligt, hvornår de enkelte idrætsgrenes sæsoner starter og slut-
ter.  

Der arbejdes på at koordinere træningstider mellem de forskellige 
udvalg, primært floorball, håndbold, fodbold og gymnastik, for at 
undgå for mange overlap – evt. også i forhold til spejder, hvis det 
er muligt. 

Peter oplyste, at han er blevet kontaktet af Estate ejendomsmæg-
lerne med tilbud om en aftale i forhold til henvisning af boliger til 
salg, hvor hver henvisning der medfører at et hus sættes til salg 
hos Estate udløser en bonus til foreningen på kr. 2.500. Der er in-
gen krav ift. antal henvisninger o.lign. 


